
Title (en)
Device for attaching yarn bobbins.

Title (de)
Aufsteckvorrichtung für Garnspulen.

Title (fr)
Dispositif de fixation de bobines de fils textile.

Publication
EP 0593993 A1 19940427

Application
EP 93116288 A 19931008

Priority
CH 325992 A 19921021

Abstract (en)
The attachment device contains tubular attachment mandrels (2) and thread brakes (3) arranged on these. The yarn (Y) is drawn off overhead from
the yarn bobbins (G) and is guided through the bores of the attachment mandrels (2) to the thread brakes (3). The thread brakes are pneumatic
braking nozzles, and each braking nozzle is assigned a transport nozzle (4) acting in the draw-off direction (A) of the yarn (Y) and intended for the
latter. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Aufsteckvorrichtung enthält rohrförmige Aufsteckdorne (2) und an diesen angeordnete Fadenbremsen (3). Das Garn (Y) wird von den
Garnspulen (G) überkopf abgezogen und durch die Bohrungen der Aufsteckdorne (2) zu den Fadenbremsen (3) geführt. Die Fadenbremsen sind
pneumatische Bremsdüsen, und jeder Bremsdüse ist eine in Abzugsrichtung (A) des Garns (Y) wirkende Transportdüse (4) für dieses zugeordnet.
<IMAGE>
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